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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
                  ÉRTÉKMEGŐRZÉSI BIZOTTSÁG_______ 
Ikt.szám: 11.199-2/2021.  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
az Értékmegőrzési Bizottság 

2021. július 7-én megtartott üléséről 
 

Az ülés helye:  Kecskemét, Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 
  Deák Ferenc tér 1.   105-ös terem 

 
Az ülés időtartama:  8.00 órától 9.15 óráig 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Köszönti a megjelenteket.  Megállapítja, hogy a bizottság 5 
fővel határozatképes. Az ülést 8.00 órakor megnyitja.  
 
Az ülés napirendjére vonatkozóan javaslatot nem tesz.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
1/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
  
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére 
az alábbi határozatot hozta: 
 

 
1. A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2020. évi szakmai 

beszámolóinak és 2021. évi munkaterveinek jóváhagyása 
Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
(Az előterjesztés mellékletei - terjedelmükre tekintettel- kizárólag elektronikusan 
kerülnek megküldésre) 

 
2. Emléktáblák elhelyezése 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 20. sorszámmal szerepel.) 

 
3. Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2020. évi tevékenységéről  

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 42. sorszámmal szerepel.) 
 

4. A Művésztelepi villák bérbeadása vonatkozásában véleményező 
bírálóbizottság tagjainak és póttagjainak kijelölése 
Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 
 

 
5. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2021. II. félévi 
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munkatervére 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 8. sorszámmal szerepel.) 

 
ZÁRT ÜLÉS! 

 
6. Javaslat Kecskemét Város Tiszteletbeli Polgára kitüntető cím 

adományozására 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 28. sorszámmal szerepel. / 

 
7. Javaslat a Bozsó János-díj adományozására 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 30. sorszámmal szerepel.) 

 
8. Javaslat a Katona József-díj adományozására 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 31. sorszámmal szerepel.) 

 
9. Javaslat a Kodály Zoltán-díj adományozására 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 32. sorszámmal szerepel.) 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár    
 
1. NAPIREND 
A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2020. évi szakmai beszámolóinak 
és 2021. évi munkaterveinek jóváhagyása 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: elmondja, hogy a beszámolók és a munkatervek kapcsán 
egyesével kérdezi meg az intézmények képviselőit. Megkérdezi a Bács-Kiskun Megyei 
Könyvtár új igazgatónőjét, van-e kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Bujdosóné Dr. Dani Erzsébet: megragadja az alkalmat, hogy személyesen is 
bemutatkozzon. Szeretettel köszönti a bizottsági tagokat. 2021. 05.01-től vezeti a Bács-
Kiskun Megyei Katona József könyvtárat. Kéri mindenki támogatását. Igyekszik a legjobb 
tudása szerint a feladatot elvégezni. Bízik abban, hogy a könyvtár és a város közötti 
együttműködés ugyanolyan jól fog működni, mint annak előtte. A kérdésre a válasza az, 
hogy nem kívánja kiegészíteni a beszámolót sem és a munkatervet sem.  
 
Lévai Jánosné: kéri, hogy beszéljen magáról, a korábbi munkáiról, mert nem ismerik még. 
 
Bujdosóné Dr. Dani Erzsébet: Nagykőrösön él, székelyföldi gyökerekkel rendelkezik. 11 
éve dolgozik a Debreceni Egyetemen, a Könyvtár és Információtudományitanszék 
vezetője. Nagyon szereti Kecskemét városát. Mindig is egy jó hangulatú városnak tartotta. 
2021. évtől a könyvtár regionális szerepet tölt be, melyben komoly lehetőségeik vannak a 
határon túli kapcsolatok erősítésében.  
Király József: kéri az intézmények képviselőit, hogy egészítsék ki a beszámolójukat a 
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járvány által okozott károkra, valamint, hogy hogyan tudták átvészelni ezt a nehéz 
időszakot? 
  
Bujdosóné Dr. Dani Erzsébet: 2020. mindenkinek egy nagyon nehéz időszaki volt. A 
könyvtár egy szempontból szerencsés volt, hiszen a könyvtári munka a falak mögött zajlik. 
A gyűjtemények szervezése, rendezése felerősödött. Nem volt nehéz átállni a digitális 
szolgáltatásokra, hiszen amúgy is ez a szolgáltatások alapja. A munka megszakítás nélkül 
folyt. A könyvtár honlapjának a látogatottsága nagy mértékben növekedett a pandémia 
alatt.  
 
Király József: elfogadja a választ. Kérdezi, hogy gazdaságilag, valamint minőségileg 
hogyan hatott a járvány a könyvtárra? 
 
Bujdosóné Dr. Dani Erzsébet: gazdaságilag negatívan érintette a könyvtárat, hiszen a 
tervezett bevételek 90%-a nem valósult meg. Minőségileg egyáltalán nem befolyásolta, de 
ehhez több energiát kellett belefektetni.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy elfogadják-e a könyvtár beszámolóját, illetve munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a könyvtár beszámolóját és munkatervét. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi a Ciróka Bábszínház képviselőjét, van-e 
kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Váriné Dósa Eszter: a Ciróka Bábszínház életében is a 2020. év komoly bevétel kiesést 
jelentett. Az előző évadban 18 ezer bérlőből 1400 bérlő jelentkezett be. Iskolák, óvodák 
nem látogathatták a bábszínházat. Volt egy rövid időszak, amikor ki tudtak települni. 
Szerencs, hogy a Lázár Ervin programot 100%-ban meg tudták valósítani, mely során 
2700 elsőshöz sikerült eljutni. A műhely és a próbafolyamatok zajlottak továbbra is. Ami új 
kihívást jelentett az az, hogy a színházat online térbe kellett helyezni. Szerencsére ez 
sikerült, nagyon sok követője lett a színháznak ezáltal.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság 
tagjait, hogy elfogadják-e a Ciróka Bábszínház beszámolóját, illetve munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a Ciróka Bábszínház beszámolóját és munkatervét. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 
igazgatóját, van-e kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Bak Lajos: Nehezen telt az elmúlt év, hiszen félig zárva voltak a közművelődési 
intézmények. Számszakilag a félévi adatokat teljesítették. A bevételek mellett a kiadások 
is csökkentek. Nagyon eredményes pályázati munkák folytak a járvány idején. A pandémia 
a közösségi életet tette tönkre, ezt kell újraépíteni Kecskeméten. Az emberek most 
óvatosak, mert félnek vagy felélték a tartalékjaikat. A kisebb közösségi események  
nehézkesen indulnak, ezt kell leküzdeni. Ami viszont kiemelkedő volt, hogy a virtuális 
térben igen aktívak voltak. Gyorsan új módszereket kellett kidolgozni és ezeket a napi 



4 

 

gyakorlatba átültetni. A Barack pálinka és bor ünnepe az idén nem kerül megrendezésre. 
Talán egy őszi programon gondolkodnak. Nyitni fog viszont a Kodály Fesztivál.  
Minden évben megrendezésre kerül a Nemzetek Népművészeti Olimpiáját. Ez az egyetlen 
egy olyan rendezvény, ahol 50 ország vesz részt. Magyarországot a Kecskemét 
Táncegyüttes képviseli hatalmas sikerrel.  
 
Lévai Jánosné: szeretné elmondani, hogy a Kecskemét Táncegyüttest felterjesztették és 
fél éven belül akár hungaricum is lehet.  Ez nagyon nagy dolog, nagyon büszke a város 
rájuk.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság 
tagjait, hogy elfogadják-e a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ beszámolóját, illetve 
munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ beszámolóját és munkatervét. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi a Kecskeméti Katona József Múzeum igazgatóját, 
van-e kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Dr.Rosta Szabolcs: szerencsére minden munkatársuk épségben átvészelte ezt az 
időszakot. A múzeum életében ez nem okozott nagy törést. Az ő esetükben a legtöbb 
munka a háttérben zajlik, mint pl. a digitalizáció, régészeti munkák. Ez utóbbi bevételt is 
hoz. A bevételi kötelezettség 50%-át már teljesítették. A kormánynak és a városnak 
köszönhetően, ebben a szférában komoly bérnövekedés történt, aminek kivétel nélkül 
mindenki örült.  
 
Király József: jelzi, hogy a kecskeméti intézmények beszámolója nagyjából egyforma. A 
teljesítmény értékelés lap nem biztos, hogy idevaló.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: a bizottság nem gazdasági, hanem szakmai beszámolót kért. 
 
Lévai Jánosné: megköszöni a minőségi munkát. Az igazgató úr egy innovatív 
személyiség. Kérdezi, hogy milyen folyamatban lévő pályázatok vannak? Sisi kiállítás 
lesz-e újra?  
 
Dr. Rosta Szabolcs: a Sisi kiállítás nem volt kiszámítható előre. A bevétel 0 Ft volt. 
Virtuálisan viszont tökéletesen körbe lehet járni, a legutolsó betűt, díszt fel lehet nagyítani 
egy 3 dimenziós térben. Ezt lehetne jobban propagálni. Mindezek alapján nem valószínű, 
hogy összehoznak egy Sisi kiállítást. A pályázatok terén igen széles a tevékenységi körük. 
Folyamatosan pályáznak.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: felhívja a figyelmet a Cifra Palotában lévő kiállításra, a  
Fenékpusztai Római Erőd címmel.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy elfogadják-e a Kecskeméti Katona József Múzeum beszámolóját, 
illetve munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
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elfogadta a Kecskeméti Katona József Múzeum beszámolóját és munkatervét. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: mindenekelőtt gratulál a kitüntetéshez. Megkérdezi a 
Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház igazgatóját, van-e kiegészíteni valója az 
anyaggal kapcsolatban? 
 
Cseke Péter: nagy odafigyeléssel, de a színház tovább tudott működni. Az első leállás 
után a közönség özönlött a színházba. Több mint 60 millió Ft-os bérlet kiárusításuk volt. 
Május végétől szinte minden nap játszanak. A vállalásaikat teljesíteni tudják. ötödévesek 
lettek a diákjai, most végeztek és nagyon köszöni az önkormányzatnak a segítségét 
abban, hogy itt „szocializálódhatottak” Kecskeméten.  
 
Lévai Jánosné: nagyon köszöni igazgató úrnak az elmúlt éveket. Úgy véli sok 
kecskemétivel együtt, hogy a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színháznak lelke van. 
Egyre többen váltanak bérletet, vidékről is egyre többen látogatják. Külön öröm, hogy 
hátrányos helyzetű gyerekek is bejuthatnak az előadásokra. Az idén szeretnék 
megrendezni a Gyermekek a Gyermekekért Gálát, ezzel kapcsolatban beszél majd 
igazgató úrral, hogy novemberben tudna-e a helyszínben segíteni.  
Kérdezi, hogy az Újvilág Passió a közeljövőben várhatóan megrendezésre kerül? 2021. 
szeptember 3-án és 4-én fogják játszani, de nem szabadtéren, hanem a Piarista 
templomban.  
Az eukarisztikus kongresszus idejére készül egy kiállítással Budapesten Józsa Judit.  
2021. szeptember 16-án a Piarista templomban egyházi konferenciák lesznek, ahol Szt. 
Imrére és Szt. Lászlóra emlékeznek.  
Kéri, hogy az Újvilág Passiót propagálja.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy elfogadják-e a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 
beszámolóját, illetve munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház beszámolóját és munkatervét. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Megkérdezi a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek 
igazgatóját, van-e kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Dr. Füzi László: jelzi, hogy a gazdasági beszámolót a pénzügyi bizottság ülésére szokták 
bevinni, de legközelebb ennek a bizottságnak is benyújtják. A járványhelyzet ideje alatt 
online kiállításokat szerveztek, online mester kurzust vezettek. A kerámia stúdió 
megtartotta kiállításait online térben. A Forrás című kiadvány 2020. decemberi számának 
bemutatója során Lévai Jenő festőművész festményeiből kiállítást tartanak.  
Gazdaságilag érezhető volt a bevételek csökkenése, most igyekeznek a rendezvényeket 
pótolni. A múzeumok kifestettek, leltároztak a járvány ideje alatt, így most megújult 
állapotban várják a látogatókat.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság 
tagjait, hogy elfogadják-e a Kecskeméti Katona József Kortárs Művészeti Műhelyek 
beszámolóját, illetve munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
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elfogadta a Kecskeméti Katona József Kortárs Művészeti Műhelyek beszámolóját és 
munkatervét. 
 
Király József: minden intézményvezetőnek megköszöni, illetve gratulál a remek helytállás 
miatt. Kéri, hogy a jövőben sem felejtsék el az online teret, hiszen ez egy másfajta 
lehetőség a kultúra eljuttatásához, nem beszélve arról, hogy igény is van rá.  
 
Győrfi Róbert: szeretné az intézményvezetőknek megköszönni a hatalmas erőfeszítést a 
közművelődési intézmények tekintetében. Fontos, hogy az egészség megőrződött, a 
kulturális intézmények működő képesek voltak és a munkahelyek is megmaradtak. Ehhez 
egy csapatmunka kellett. Külön köszönet a polgármester asszonynak, a jegyző úrnak, 
valamint a hivatali dolgozóknak, akik a hátteret biztosították, hogy a város és a 
közművelődési intézmények működő képesek maradtak. További jó munkát kíván, és bízik 
benne, hogy ilyen szituáció nem lesz többet.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: jelzi, hogy a Planetáirum nem képviselteti magát, mert 
táboroztatás folyik.  
Kérdezi a bizottság tagjait, hogy elfogadják-e a Planetárium beszámolóját, illetve 
munkatervét? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
elfogadta a Planetárium beszámolóját és munkatervét. 
Mindezek alapján a bizottság az alábbi határozatot hozta:  
 
2/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2020. évi szakmai beszámolóinak 
és 2021. évi munkaterveinek jóváhagyása 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
1748-17/2021. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

1. Az Értékmegőrzési Bizottság a Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár 
1. számú melléklet szerinti, 2020. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
2. Az Értékmegőrzési Bizottság a Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár 

2. számú melléklet szerinti, 2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 

3. Az Értékmegőrzési Bizottság a Ciróka Bábszínház 3. számú melléklet szerinti, 
2020. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
4. Az Értékmegőrzési Bizottság a Ciróka Bábszínház 4. számú melléklet szerinti, 

2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 

5. Az Értékmegőrzési Bizottság a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 
Nonprofit Kft. 5. számú melléklet szerinti, 2020. évi szakmai beszámolóját és 
2021. évi munkatervét jóváhagyja. 

 
6. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 6. számú 

melléklet szerinti 2020. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 
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7. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 7. számú 

melléklet szerinti 2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 

8. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 8. 
számú melléklet szerinti, 2020. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
9. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 9. 

számú melléklet szerinti, 2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 

10. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek 
Nonprofit Kft. 10. számú melléklet szerinti, 2020. évi szakmai beszámolóját 
jóváhagyja. 

 
11. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek 

Nonprofit Kft. 11. számú melléklet szerinti, 2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 

12. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 12. 
számú melléklet szerinti, 2020. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
13. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 13. 

számú melléklet szerinti, 2021. évi munkatervét jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
 
2. NAPIREND 
Emléktáblák elhelyezése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Borbélyné Balogh Katalin: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Király József: úgy véli, hogy ilyen esetben kell az egyenesági hozzátartozó hozzájárulása 
is. Úgy tudja, ez nem történt meg. Természetesen az emléktábla kihelyezését támogatja. 
 
Dr. Mayer Endre: a rendelet ezt konkrétan nem követeli meg. Májusban volt egy 
munkaértekezlet ezzel kapcsolatosan, ott már egy megállapodás született. Katkics Tamás 
az építészkamara elnöke kérésére történt az eljárás, de közgyűlésre utánanéz 
mindenképpen.  
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Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság 
tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
3/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
Emléktáblák elhelyezése 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 10247-3/2021. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan 
tartalommal a közgyűlés elé terjeszti. 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    
   
3. NAPIREND 
Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2020. évi tevékenységéről 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Dr. Orbánné Veres Ildikó: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-
e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
4/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2020. évi tevékenységéről  
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István 11.185-1/2021. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a beszámolót változatlan tartalommal terjeszti a közgyűlés elé 
elfogadásra. 
 
Határidő:  2021. július 8. 
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Felelős:    Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
    
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Képviselőtestületi Osztály 

• Irattár    
      

4. NAPIREND 
A Művésztelepi villák bérbeadása vonatkozásában véleményező bírálóbizottság 
tagjainak és póttagjainak kijelölése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Dr. Svircevic-Bodnár Ágota: nem kíván kiegészítést tenni az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-
e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
5/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
A Művésztelepi villák bérbeadása vonatkozásában véleményező bírálóbizottság 
tagjainak és póttagjainak kijelölése 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert 
Jakabné alpolgármester fenti tárgyban készült 12883-1/2021. számú előterjesztését és az 
alábbi határozatot hozta:  
 
1.) A bizottság úgy dönt, hogy a pályamunkákat véleményező háromtagú bírálóbizottság 
tagjainak és póttagjainak az alábbi személyeket jelöli ki.  
 
Tagok: 

1. Lévai Jánosné 
2. Balanyi Károly 
3. Loránd Klára 

 
Póttagok:  

1. Szappanos István 
2. Hörcsök Imre 
3. Zsolczai Balázs 

 
2.) A bizottság felkéri Engert Jakabné alpolgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Felelős: Engert Jakabné alpolgármester 
Határidő: értelemszerűen 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Irattár    
 
      

5. NAPIREND 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2021. II. félévi munkatervére 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e javaslatuk, hozzászólásuk a 
munkatervhez? 
 
Király József: úgy gondolja, hogy az elkövetkezendő időszakban szükségesnek tartja, 
hogy szeptemberben és novemberben is legyen közgyűlés. Ennek megfelelően kerüljön 
elfogadásra a munkaterv. Sok dolog halmozódott fel. Nem-mel fog szavazni.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság 
tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
6/2021. (VII.7.) ÉmB. sz. határozat 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2021. II. félévi munkatervére 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése   Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István elnök 13.914-1/2021. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság a közgyűlés 2021. II. félévi munkatervére tett, a határozat 
mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni.  
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Képviselőtestületi Osztály 

• Irattár    
  
Dr. Sztachó-Pekáry István: a 6-9. napirendi pontok tárgyalására zárt ülés keretében kerül 
sor. Kéri, hogy a teremben a testület tagjai, az illetékes osztály munkatársai és a 
jegyzőkönyvvezető tartózkodjanak.  

A jegyzőkönyv 11- 14. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Sztachó-Pekáry István:: Kihirdeti a zárt ülés határozatait, melyek szerint a bizottság 
javaslatot tett: 
 

❖ a Kecskemét Város Tiszteletbeli Polgár kitüntető cím adományozására, 

❖ a Bozsó János-díj adományozására, 

❖ a Katona József-díj adományozására, 

❖ a Kodály Zoltán-díj adományozására. 

 

 
Megállapítja, hogy a bizottság a munkáját befejezte, megköszöni a részvételt, az ülést 
9.15 órakor bezárja. 
 

 
 

 
K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Lévai Jánosné sk.           Dr. Sztachó-Pekáry István sk. 

            bizottsági tag                                     elnök 


